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[Text]
requisite degree of incentive and whether it is actually 
within the power of the industry to achieve. What has 
been the experience with Workmen’s Compensation in 
encouraging safety programs?

Mr. Perrault: Workmen’s Compensation, I think, has 
been very successful in many jurisdictions by applying 
this principle.

Mr. Wheeler: I heard the statement made the other day 
that...

Mr. Perrault: They are not directly comparable, of 
course, I do not think, are they?

The Chairman: Excuse me, Mr. Perrault. Mr. Whelan 
has a question on the first round.

Mr. Whelan: I just wanted to ask one question; I do not 
know if it has been asked. Has Senator Croll told you 
when he is going to submit his report on his poverty 
committee?

The Chairman: Mr. Caccia.

Mr. Caccia: Mr. White made a statement some time ago 
which raised a very central question. He indicated that 
implementing a new Unemployment Insurance Act with
out the total knowledge of the implications of the 
approach to social welfare as indicated in terms of a new 
White Paper on Social Welfare is an action that leaves 
him a bit uncertain or uneasy, if I understood him cor
rectly. If the government had the choice of postponing 
the implementation of these proposals from the summer 
of 1971 to a year later, what course of action would Mr. 
White recommend, that of implementing these recom
mendations without full knowledge of this other grey 
area or postponing implementation of this Act perhaps 
by even one year?

Mr. White: Well, it is a difficult question. It is a dif
ficult problem. I think—and I am speaking personally 
here; I have not consulted with anyone on this—I would 
want to see what is in this White Paper on Social Securi
ty before final action is taken with regard to these 
proposals, as good as these proposals appear to be.

The Chairman: Gentlemen, I think the bells are ringing 
for the vote. I would like to thank the delegation from 
the Canadian Welfare Council very much for coming 
tonight. We will adjourn until 3:30 tomorrow afternoon. 
Thank you.

[Interpretation]
tarification fondée sur l’expérience pourrait suffire à 
donner les stimulants qui s’avèrent nécessaires et si l’in
dustrie est en mesure de la mettre en œuvre. Quels ont 
été les résultats des programmes de sécurité par rapport 
à l’indemnisation des travailleurs?

M. Perrault: Je crois que les régimes d’indemnisation 
des travailleurs ont pu, en appliquant ce principe, arriver 
à d’excellents résultats dans bien des états.

M. Wheeler: L’autre jour, on me disait que...

M. Perrault: On ne peut les comparer, bien sûr. Qu’en 
Pensez-vous?

Le président: Excusez-moi, monsieur Perrault. M. 
Whelan aimerait poser une question se rapportant au 
premier tour.

M. Whelan: J’avais une seule question à poser, je ne 
sais si elle ne l’a déjà été. Le sénateur Croll vous a-t-il 
dit quand il comptait présenter son rapport au Comité 
sur la pauvreté?

Le président: M. Caccia.

M. Caccia: M. White a fait une déclaration qui amène 
une question fondamentale. Il a indiqué que l’application 
d’une nouvelle loi sur l’assurance-chômage qui ne tien
drait pas compte des mesures de sécurité sociales que 
pourrait proposer le nouveau Livre blanc sur la sécurité 
sociale, le laisse perplexe voire mal à l’aise si j’ai bien 
compris. Si le gouvernement avait la possibilité de remet
tre l’application de ces propositions d’un an, quelle est la 
ligne de conduite que nous recommanderait M. White? 
Mettre en œuvre les recommandations sans tenir compte 
de cette autre source de misère ou de reporter d’un an 
peut-être l’application de cette loi?

M. White: C’est une question délicate. Je parle en mon 
nom propre à ce sujet parce que nous n’avons pas encore 
pu consulter qui que ce soit et je vous dirais que j’aime
rais connaître le contenu du Livre blanc sur la sécurité 
sociale avant qu’une décision soit prise au sujet des pro
positions à l’étude, quelqu’en soit leur valeur.

Le président: Messieurs, la sonnerie nous appelle au 
vote. J’aimerais remercier la délégation du Conseil cana
dien du bien-être pour s’être présentée ce soir. La séance 
est levée jusqu’à 15 h 30 demain. Je vous remercie.


